
2017D27310 Verslag houdende een lijst van vragen 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister-President, Minister van Algemene Zaken over 
Vaststelling van de begrotingsstaat van de Koning (I) voor het jaar 
2018 (Kamerstuk 34 775 I, nr. 2). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Pia Dijkstra 

De waarnemend griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr. Vraag 

1 Wat zijn de totale kosten van het nieuwe regeringsvliegtuig en hoe 
is dit bedrag opgebouwd? 

2 Wat is de reden dat de commissie, die onderzoek doet naar het 
inkomensbestanddeel van de grondwettelijke uitkering, meer tijd 
nodig heeft dan aanvankelijk gedacht? In hoeverre is het onderzoek 
groter van opzet dan gedacht? 

3 Hoeveel geld is er via de leenfaciliteit gefinancierd voor de 
paleizen? Hoeveel is van de € 6 mln. bestemd voor rente en 
hoeveel voor de afschrijving van investeringen? 

4 In hoeverre lukt het Defensie tot nu toe om tegen marktconforme 
kosten het onderhoud van de Groene Draeck te verrichten? 

5 Wat bedoelt u met de zin dat er «gestuurd wordt op het niet 
overschrijden van het totale bedrag»? Bedoelt u hiermee dat dit 
een indicatie is van wat u wilt uitgeven, of bedoelt u dat dit het 
maximum bedrag is wat uitgegeven mag worden? Als u bedoelt 
met het «sturen op het niet overschrijden van het totale bedrag» 
dat dit enkel een indicatie is van het uit te geven bedrag, hoe 
verhoudt dit zich dan tot het begrotingsrecht van de Tweede 
Kamer?
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